

Referat for kollegianerrådsmøde den 22/11-2021 kl. 19:45

1. Fremmødte

- Benjamin 1354
- Patrick 1055
- Cecilie 3301
- Julie 3201
- Andreas 3211
- Niels 1359
- Maja 3238
- Anders 3226 (konsulent)

2. Gæster

a. Signe 1232 på vegne af Baren

- Spørgsmål omkring maling af HUSET og valg af farver
- Økonomi
 - o Baren har pt lige under 40.000 stående (de skal gå i 0 ved årsskiftet), så de kan godt bruge 25.000 på det.
 - o De regner ikke med at det vil koste ret meget over 25.000, men hvis der er kan Rådet så bidrage med noget?
 - Svar: det kan godt være at maling hører under kollegiets normale budget for vedligehold og ikke kollegianerforeningens, men det er en mulighed at kollegianerforeningen bidrager med noget.
(Til generalforsamling ekstra 2021 blev det godkendt at bruge penge på opdatering af inventar i baren)
 - o **Aftale om at Rådet vurderer det når Baren har indhentet et tilbud og snakket med portnerne omkring det.**
- Planen for maling er følgende:
 - o Alle rum på HUSET skal males: køkken, bordtennis, huset, bag baren, rådslokalet og musiklokalet.
 - o Alt der er ferskenfarvet nu skal males lys grøn
 - o Bjælker skal stadig være sorte
 - o Baren skal være mørkegrøn / ølflaskefarvet
 - o Begge toiletter skal være orange
 - o Kan de selv bestemme hvilke farver der skal males? De har før prøvet at spørge beboerne, men fik ikke rigtig noget respons.
 - o **Afstemning: Enstemmigt vedtaget at Baren får lov til at male i de farver de har lyst til**

3. Afstemning om lukkede punkter

- Lukket

4. Godkendelse af referat

- Referater godkendt

5. Post – postkasse, mail & Facebook

- **Simon Agerbo**
 - Har forslag til liste og kort over faciliteter på kollegiet
 - Det er en god ide med et kort - Benjamin vil svare Simon og se om han har tid til at gøre noget ved det
 - Til info findes der allerede en liste over faciliteter på hjemmesiden
- **Simon Danielsen**
 - Vil gerne have internet på HUSET
 - Anders har kontakt til FKO omkring det
- **Oasen**
 - Kunne godt tænke sig en vogn til flytning af bordene på HUSET
 - Signe 1232 er i gang med at kigge på nyt inventar til HUSET. Så vi venter med at kigge på en bordevogn til der er en konkret plan for indkøb af nye borde.
 - Patrick skriver til Oasen

6. Nyt siden sidst

- Patrick har skrevet til kollegiets udvalg omkring bestilling af trøjer
 - Udvalgene har fået at vide at de skal finde ud af hvilken trøje de vil have og i hvilke størrelse og melde tilbage senest d. 30. november.

7. Referat fra generalforsamling

a. opgaver der skal udføres

- Adgang til dropbox, mail, facebook
 - Alle rådsmedlemmer har fået adgang
 - Formanden skal før næste møde have lavet nye koder og opdateret dem i dokumentet, så gamle rådsmedlemmer ikke kan få adgang mere
- Rygeskurer
 - Julie og Niels går videre med det
 - Cecilie snakker med portnere om det er muligt at sætte nogle askebægere op andre steder end indgangene
- Bestyrelsen
 - Vi fik ikke fundet suppleanter til bestyrelsen - Det skal gøres til næste generalforsamling

- Retningslinjer omkring opførsel under generalforsamling
 - Man klapper ikke efter en afstemning, medmindre det er enstemmigt
 - Alle forslag skal behandles seriøst og med respekt
 - Man snakker ikke under andres oplæg
 - Obs på til næste generalforsamling at informere omkring retningslinjer og opførsel før vi går i gang

8. Ændring af regler for kørselspenge

- Hvordan det foregår pt:
 - Rådet skal godkende alle ture på forhånd, hvis man vil have kørselspenge
 - Man skal tage billeder af kilometertælleren før og efter turen
- Ændres til:
 - Ture på under 100km samlet skal ikke forhåndsgodkendes
 - Billeder af kilometertæller er ikke nødvendigt - der skal bare stå formål, adresse/sted og antal kilometer
- Julie opdaterer sedlen til kørselspenge

9. Klage håndtering

- Vi mangler en nærmere beskrivelse af hvilke klagesager Kristiansdal vil tage og hvad de ikke vil
- Plan:
 - Rådet tager imod klager og vurderer, hvilke der skal sendes videre til Kristiansdal
 - Hvis mere end 2 rådsmedlemmer er inhabile, sendes klagen automatisk videre til Kristiansdal
 - Kristiansdal giver Rådet besked, hvis de godtager en klage
- Patrick snakker med Jane om nærmere detaljer - der følges op til næste rådsmøde

10. Kontakt til FKO

- FKO = Foreningen Kollegienet Odense. Det er dem der har styr på vores internet.
- Anders har skrevet til dem omkring mulighed for internet på køkkenerne
- Niels og Andreas overtager opgaven fra Anders

11. Opdatering af husorden

a. Godkendte forslag

- Stilletiden er ændret fra 23 til 02 i weekenden (natten fredag-lørdag og lørdag-søndag)
 - Cecilie opdaterer husordenen

12. Konto update & andet nyt

- Der er ikke sket noget siden generalforsamlingen

13. Planlægning af næste møde

- Mandag d. 6. december 19.30

14. Punkter til næste gang

- Opfølgning på trøjer
- Opfølgning på klagehåndtering

15. Evt.

- Opdatering af rådssedler i glasskabene - Niels og Maja skifter dem
- Opdatering af Rådsmedlemmer på hjemmesiden - Cecilie ændrer det